
Styrelsemöte	Stämningsgårdens	IK	
2020:7	
Tid:	7	juli	2020	kl.	18:30	–	20:00,	Plats:	Sjungande	dalens	IP	
	
Närvarande:	Frank	Larsgård,	Monica	Windling,	Fredrik	Degerman,	Andreas	Karlsson,,	
Stina	Lundström,	Camilla	Nordin		och	Emma	Rönnblom	Pärson	
	
Frånvarande:	Björn	Kärnebro,	Johan	Granstrand	och	Olof	Wallström	
	

1. Mötets	öppnande	
Ordförande	öppnar	mötet.	

2. Närvarande	
Enl.	ovan	

3. Val	av	justerare	
Fredrik	Degerman	valdes	till	justerare.	

4. Godkännande	av	dagordning	
Ok.	

5. Obligatoriska	mötesfrågor	
a. Ekonomi	‐	Inget	speciellt	att	rapportera.	
b. Material	‐	Matchtröjor	har	fortfarande	inte	kommit.	I	övrigt	inget	att	

avrapportera.	
c. VFF			

Information	‐	Extra	utskick	angående	ingen	publik	på	matcher	har	kommit	på	
mailen.		
Förutom	att	göra	ett	extra	utskick	via	Laget.se	kan	vi	som	förening	sätta	upp	
information	i	anslutning	till	planerna,	i	det	fall	VFF	har	något	allmänt	
upptryckt	som	vi	kan	få	ta	del	av.	
I	övrigt	bör	vi	kanske	sätta	upp	Allmänna	matchregler	likt	de	som	finns	vid	
andra	anläggningar	‐	kolla	med	SISU.	Frank	ansvarar	för	utskick,	samt	
kontakt	med	VFF	och	SISU.	
Samarbetsfrågan	mellan	Medle,	Myckle	och	SIK.	Ett	extra	utvärderingsmöte	
har	hållits	inom	samarbetsgruppen.	Där	diskuterades	att	ytterligare	ett	möte	
bör	hållas	med	VFF	för	att	tydliggöra	syftet	med	samarbeten,	samt	vilka	
konsekvenser	de	avslag	som	erhållits	medfört.	Inför	detta	möte	bör	
respektive	förening	ha	stämt	av	med	de	lag	som	ingår	i	samarbeten.	
Tränarutbildning	C	‐	Utbildning	hölls	i	juni	enligt	konceptet	2x2	kvällar.	12	
deltagare,	varav	fyra	från	SIK.	Upplägget	var	uppskattat	och	verkade	fungera	
bra	för	både	utbildare	och	deltagare.	
Utvecklingstillfällen	för	tränare	har	erbjudits	från	VFF.	Tillfällen	i	augusti	
samordnas	med	Medle	(9v9+11v11),	Mycke	(målvakt)	och	SIK	(5v5+7v7).	
Emma	skickar	ut	inbjudan	till	samtliga	ledare/tränare.	

	
6. Senaste	mötesprotokoll?	

Ok.	



Kvarstår		‐	Dokument	med	information	om	hur	man	bokar	domare.	Emma	
ansvarar	
Belastningsregistret	‐	Redovisning	av	utdrag	ur	registret	saknas	fortfarande.	‐se	
ansvar	i	föregående	mötesprotokoll.	
	

7. Mötesfrågor	
a. Policy	‐	uppdatering	kvarstår,	se	ovan.	Genomgång	av	reviderade	dokument.	

Vissa	ytterligare	justeringar.	
b. Status	lag	‐	Inget	nytt	
c. Årshjulet	‐	Inget	specifik	i	juli.	Idrott	online	redovisning	25	augusti		‐	Fredrik	

stämmer	av	med	John	
	

8. Övriga	frågor	
a. Extra	mål	på	Alimakplanen?	Idag	finns	bara	två	7.‐mannamål	där.	Kommunen	

har	inte	visat	intresse	att	sätta	dit	extra	mål.	Ett	alternativ	är	att	flytta	
föreningens	7‐mannamål	från	Ängsvalla	till	Alimak‐planen.	De	bör	dock	
märkas	upp	innan	flytt.	Fredrik	undersöker	om	möjlighet	till	flytthjälp	med	
traktor.	

b. Ängsvalla	‐	Det	är	ok	enligt	kommunen	att	sätta	upp	skyltar	vid	Granbacka	
och	Stenbackavägen	för	att	underlätta	att	hitta	dit.	Monika	fixar	skyltar.	Foton	
på	skyltningen	skickas	sedan	till	kommunen	för	godkännande.		

c. Hastighetsskylten	vid	IP	har	ej	kommit	upp,	Fredrik	har	även	påpekat	detta	
för	kommunen.			

	
9. Nästa	möte	

7	juli	kl	18.30	på	Sjungande	IP.	
	
	

10. Mötets	avslutande	
	

Protokollförare	 	 	 Justeras	
Emma	Rönnblom	Pärson	 	 Fredrik	Degerman	
	
………………………………………….	 ………………………………………………..	 	 	  


